
 

 

Verslag vergadering Participatieraad op 19 april 2023 om 20.15 uur in 

Stroud 

Aanwezig: allen 

1 en 2. De voorzitter, Kees Bor, opent de vergadering en heet allen welkom. 

Van 17 tot 20 uur heeft een bijeenkomst onder leiding van Janny Heun plaats 

gevonden over een verdere professionalisering van de raad. Daar waren ook 

drie potentiële nieuwe leden bij. Van deze bijeenkomst is een afzonderlijk 

verslag gemaakt door Miriam Brunt, dat bij dit verslag is gevoegd. 

3. Verslag vergadering van 22 maart 2023. Dit wordt ongewijzigd vastgesteld. 

4. Verslag overleg met gemeente van 12 april 2023 wordt voor kennisgeving 

aangenomen. 

5. Actiepuntenlijst van 22 maart 2023. Wordt bijgewerkt; alleen onderzoek 

mogelijke vorming stichting blijft staan. 

6. Mededelingen en ingekomen stukken: 

a. Reactie gemeente op adviezen MJP Samenleving: v..k.a. 

b. Jaarverslag Sociale recherche: v.k.a. 

c. Advies Inclusiepanel inzake Omgevingsvisie: v.k.a. 

d. Mondeling verslag bijeenkomst 18 april in Nunspeet over regionale 

samenwerking. Edwin van Harten en Jaap van Gent zijn geweest. Er komt 

een verslag vanuit de leiding; dat zal worden verspreid onder de leden 

van de Participatieraad. Mede vanwege het komende zorgakkoord wil 

men een regionaal platform opzetten. De Gelderse Academie gaat de kar 

trekken. Maaike van Nijnanten van de gemeente wil in juni ook nog een 

toelichting komen geven. We wachten eerst het verslag af en zullen naar 



aanleiding daarvan besluiten of onze raad meedoet aan de regionale 

samenwerking en in welke mate. 

e. Uitnodiging Groene Alliantie. Fons Kortrijk wil als contactpersoon 

functioneren. De secretaris zal Mark van Roosmalen (gemeente) 

informeren en hem verzoeken contact op te nemen met Fons. 

f. Uitnodiging gemeente Putten voor bijwonen van dialoogsessies in 

Stroud over Discriminatie en Inclusie op 15, 16 en 25 mei. Vanuit de 

raad gaan daarheen Kees Bor, Fennie van den Broek, Fons Kortrijk en 

Matthijs Bonzet. De nieuwe kandidaat-leden zal worden gevraagd of zij 

ook belangstelling hebben. 

g. Nieuwsbrief InclusiefGroep en Jaarverslag 2022: v.k.a. 

h. Terugblik op regionaal overleg van adviesraden van 13 april 2023. De 

kwaliteit van een van de inleiders werd als onvoldoende ervaren; de 

andere drie waren prima. Er had iets meer gelegenheid moeten zijn voor 

onderling informeel contact. Een vervolg op deze bijeenkomst in de 

toekomst wordt op prijs gesteld. 

7. Terugblik op bezoek aan Inclusiefgroep in Ermelo op 30 maart door 6 leden 

van de raad. Allen vonden het een prima bezoek; de mensen zijn trots op hun 

werk en gemotiveerd. We moeten dit werk echt behouden kin de gemeenten. 

Een vervolg-overleg met de directie van de InclusiefGroep zal worden gepland 

door de secretaris; de voorgestelde data zijn 17 mei of 7 juni. 

8. Advies Wijziging Re-integratie verordening. Ingestemd wordt met de 

voorgestelde wijziging. Wel is nadere verduidelijking nodig wat precies onder 

“sociale activering” wordt verstaan. Verder zouden we graag ieder jaar een 

verslag willen ontvangen over de doeltreffendheid van het beleid. De secretaris 

zal het advies opstellen en verzenden. 

9. Advies Inclusiepanel van 29 maart inzake Openbare toiletten binnen de 

gemeente. De Participatieraad stemt in met het advies, dat drie opties bevat. 

Daaraan toegevoegd wordt de opmerking van Miriam Brunt over het al 

gerealiseerde toilet bij het gemeentehuis: niet rolstoelvriendelijk en geen 

bewegwijzering daarvoor. 

10. Benoeming nieuwe leden van de Participatieraad. De vergadering gaat 

akkoord met de benoeming van de vier voorgedragen sollicitanten: Bertina 

Bruggeman, Martijn Krook, Channah van Schayk en Gert-Jan Zomer. De 

secretaris zal de namen doorgeven aan het gemeentebestuur ter benoeming. 

Voor de volgende vergadering zullen ze worden uitgenodigd, ook als de 



benoemingsbrief nog niet binnen is. Voorgesteld wordt om aan ieder nieuw lid 

een “buddy” toe te voegen om hen wegwijs te maken. De nieuwe leden 

kunnen zelf een voorkeur aangeven. 

11. Uit de werkgroepen. Jeugd: Jaap van Gent meldt, dat het overleg met de 

gemeenteambtenaar goed verloopt. Op 2 mei vindt een gesprek plaats met de 

buurtwerker Ermelo. Matthijs Bonzet vraagt zich af of er eigenlijk nog 

laagdrempelige voorzieningen met vrije inloop in Putten zijn. Edwin van Harten 

zegt, dat ongeorganiseerde sport het tweede doel wordt. WMO: Fennie van 

den Broek geeft aan, dat er weer overleg is geweest met Woongemak. De 

gemeente onderzoekt welke mogelijkheden er binnen bestaande 

voorzieningen zijn om leningen voor duurzaam verbouwen, die niet onder 

WMO vallen, mogelijk te maken. Participatie: Matthijs Bonzet wijst op het 

recent genomen rijks besluit dat het mogelijk maakt, dat asielzoekers en 

statushouders eerder kunnen gaan werken. In de Gemeentefonds uitkering is 

daarvoor echter geen extra geld opgenomen. Inclusiepanel: Matthijs Bonzet 

meldt, dat er behalve over de uitgebrachte adviezen (zie ook eerder) zorgen 

bestaan over het voorzitterschap, nu de huidige voorzitter wegens medische 

redenen per direct moest stoppen. 

12. Public relations. Miriam Brunt meldt, dat het Jaarverslag 2022 bijna is 

afgerond. Ze heeft nog suggesties van Jan van Hulsteijn en Fons Kortrijk 

ontvangen. 

13. Rondvraag. Matthijs Bonzet stelt voor om na te denken over een nieuwe 

naam voor ons als raad. In de regio komen andere suggesties voor. Een ieder 

zal daarover nadenken en het onderwerp zal in mei aan de orde komen. 


